

Referat af generalforsamling for Holte Skakklub d. 13. februar 2024.

Til stede: Maria Evert Riveros, Ida Evert Riveros, Peter Pilegaard Hansen.

1. Velkomst og introduktion af mødeleder

Maria bød velkommen til generalforsamling, og forklarede, at vi skal gennemgå nogle ændringer til det første udkast til Holte Skakklubs vedtægter.

2. Udpegelse af referent

Ida Evert Riveros blev valgt som referent.

3. Formandens årsberetning, medlemsstatus og fremlæggelse af regnskab til godkendelse.

Maria fortalte om forløbet hidtil: Siden november 2023 har vi haft planer om at starte foreningen, indledningsvist i samarbejde med Sjælsø Skakklub, men det viser sig at være mere praktisk at oprette egen forening alligevel. Vi har været i kontakt med en meget behjælpelig foreningskonsulent i Rudersdal Kommune om oprettelsen af foreningen, og vi håber snart at indhente det tabte. Vi har oprettet hjemmeside, fået CVR-nummer, fundet flere undervisere og skal som de næste punkter på listen 1) få godkendt vores forening, 2) foretage lokalebooking, 3) indhente børneattester for bestyrelsen og undervisere, 4) reklamere for foreningen på skoler og online (nok primært lokale Facebook-grupper) og ikke mindst 5) afholde første undervisningsgang (forhåbentlig senest medio marts). Med hensyn til medlemsstatus har vi pt. tre 6-årige drenge, som på forhånd er tilmeldt. Vi forventer (håber) selvfølgelig på at få flere medlemmer, så snart vi lader folk vide, at skakklubben findes. Peter udtrykte tilfredshed med, at vores hjemmeside, www.holteskakklub.dk nu er blevet fundet af Google og at den således kommer frem som første hit, når man søger på Holte Skakklub.

4. Godkendelse af årsregnskab

Vi har ikke noget årsregnskab endnu, idet vi endnu ikke har haft nogen indtægter eller udgifter. Men Maria fortalte om, at vi var blevet opfordret til at ændre i vedtægterne, således at regnskabsåret for foreningen er kalenderåret, idet det vil være praktisk hvis vi vil søge et starttilskud fra Rudersdal Kommune. Der var enighed om, at dette da ville være dejligt, idet vi forventer at skulle indkøbe 1) Demobræt med magneter til undervisning, 2) Stativ til demobrættet, 3) Et eller to skakure, 4) et eller to brætspil. Vi snakkede om også at indkøbe nogle gummimåtter med pile "Holte Skakklub →", som kan lægges på jorden/gulvet og vise vejen til de benyttede lokaler, så nye medlemmer altid kan finde frem til dem. Men vi må lige vurdere nødvendigheden af og muligheden for dette. Ida undersøger priser.

5. Afgørelse af spilletid, spillested og kontingent

Der var enighed om, at den foreløbige plan med at afholde halvanden times undervisning pr. gang (en halv times decideret undervisning, efterfulgt af en times frit spil med underviserne til stede til at vejlede) er fint at starte med. Vi revurderer løbende og tager højde for underviser Christian Raad Lilliedals ønsker. Vi vil snart kunne få klarhed om lokaler (så snart vores forening er godkendt). Ida og Maria har besøgt de to Holte Skole-matrikler for at spejde efter passende lokaler. Umiddelbart er førsteønsket afd. Rønnebærvej, hvor der i den nye bygning er nogle fine, åbne områder med borde og stole, et lille køkken og med toiletter tæt på. Men vi må vente at se, hvad der kan lade sig gøre.

Kontingentet blev fastsat til 200 kr. pr. barn pr. halvår. Vi revurderer dog løbende, og vil evt. sætte prisen ned, så det passer med udgifterne. Især når vi muligvis kan få tilskud fra kommunen, er der flere større udgifter, der således bliver dækket.

Vi forventer fortsat, at der vil være mindst to voksne til stede til undervisningen.

Christian Raad Lilliedal vil som bekendt være den primære underviser, mens Ida efter eget ønske vil spille 2. violin og understøtte Christian i undervisningen. Maria kan træde til, hvis der er sygdom eller lignende, og vil ellers stå for det praktiske.

6. Ændringer til vedtægter

Forslag til nye vedtægter blev præsenteret med ændringsmarkering. Der er bl.a. blevet tilføjet oplysning om, hvor ofte der skal vælges nye bestyrelsesmedlemmer, at vi der også skal være en revisor (som til at starte med blot kan være én af os, Ida melder sig), og at vi tilføjer "behandling af forslag" til generalforsamlingens punkter. Og præcisering af, hvad der vil ske med indestående, hvis foreningen ophører med at eksistere. Alle kunne tilslutte sig ændringerne. Maria sender nye vedtægter til Rudersdal Kommune i forbindelse med anmodning om godkendelse af foreningen.

7. Behandling af forslag fra medlemmer

Ingen forslag modtaget i denne ombæring.

8. Valg af formand, kasserer, foreningsansvarlig og revisor

Som det fremgår af de nye vedtægter, skal formand og foreningsansvarlig vælges for lige år, kasserer og revisor i ulige år. Men idet vi som nystartet forening også skal vælge kasserer og revisor i år, bliver disse valgt for kun ét år (så de kan genvælges til næste år, der er ulige), mens formand og foreningsansvarlig som normalt vælges for to år. Der var enighed om følgende fordeling af poster:

- Formand: Maria Evert Riveros
- Foreningsansvarlig: Ida Evert Riveros
- Kasserer: Peter Pilegaard Hansen
- Revisor: Ida Evert Riveros

Christian Raad Lilliedal har bedt om ikke at være med i bestyrelsen, idet han er meget aktiv i flere andre foreninger og ikke ønsker flere tillidsposter, hvilket selvfølgelig er meget forståeligt.

Vi var enige om, at bestyrelsens mål er at understøtte underviserne så godt som muligt og at første prioritet er at gøre dem glade 😊 Og børnene også, selvfølgelig.

9. Eventuelt

Intet at bemærke.